
Referat fra bestyrelsesmøde d. 13/11 2024 

Tilstede var Helle, Tine og Michael  

 

Vi talte om følgende  

- de 2 mdr løn vi sparer ( da er ) . Hvor er de henne i regnskabet, vi skal huske dette til 

regnskabsmødet. 

- vi vil gerne have fejet rundt om fælleshuset . Der er en del mudder efter opgravning til fibernet. 

- intet nyt fra antenneforeningen da Jan ikke deltog.    

- hvad kan vi gøre ved knallerter og cykler der drøner gennem Rigelvænget om aftenen og natten? 

- vi har service aftale på molokkerne  

- næste møde d 16/1 2025 i fælleshuset kl 19.00 

 

 




